

# 美国“动物食品预防性控制措施”培训 FDA Recognized FSPCA Training

FDA批准的培训师在中国举办的首场动物食品和饲料出口美国企业FSPCA课程！

日期：2016 年 12月 14-16日

**Date:** 14<sup>th</sup> Dec 2016 - 16<sup>th</sup> Dec 2016

地点：欧陆分析青岛实验室

**Place:** Eurofins Qingdao Lab

主办：欧陆分析中国

**Organised by:** Eurofins China

## 报名方式 HOW TO APPLY

联系人 Contact: 王老师

手机 Cellphone: 15318675976

邮箱 Email: fishery@foodmate.net

价格 Price: 4900 RMB / 人 (含午餐、茶歇)

## Gary Smith



Gary Smith先生在食品业拥有20年以上的经验，熟悉食品加工的生产、质量管理、运营。他本人曾任职于FDA，对美国食品安全修正法案FSMA的发展已经有超过5年的研究。Gary是一位非常出色的培训师，在加入欧陆分析之前，他曾担任SQF标准机构的技术总监，以及SAI GLOBAL的技术总监。目前Gary担任欧陆分析美国认证集团的总经理。

Mr Gary Smith has over 20 years of experience in food industry, having managed food processing, quality assurance and operation. He has been following the development of FSMA for more than 5 years. Gary is an excellent trainer. He worked as the technical director for SQF and SAI GLOBAL. Now he is positioned as the general manager of Eurofins US Certification.

本次培训将采用英文授课，中文交替翻译的方式。为保证授课质量，全部课程将由我们的专业食品安全讲师进行翻译，避免翻译过程对讲师意思不能完全理解、缺乏专业性导致的信息缺失。

The training will be in English with Chinese consecutive interpreting. We will have a food safety expert to do the interpreting to avoid any misunderstanding or missed information due to the incorrect translation by translators without food safety background.

## Background 课程背景

2015年9月美国食品药品监督管理局(FDA)颁布了最终版本的食品安全现代化法案(FSMA)配套法规：适用于动物食品的现行良好操作规范(cGMP)，危害性分析和基于风险的预防性控制(21 CFR, Part 117)。该法规要求每个食品工厂需要有一个可以建立食品安全计划的“预防控制合格人员”。输美企业在2017年9月19日之前需要符合该法规要求。

由食品安全预防控制联盟(FSPCA)推出的动物食品和饲料生产企业预防性控制措施培训课程是得到美国FDA认可的标准培训课程。按照美国FSMA法规的要求，食品企业建立实施食品安全计划的人员、开展第三方合规性认证的监管人员必须参加由通过了FSPCA教师资格的讲师授课的培训课程并获得合格证书。

为帮助中国输美企业更好地了解该配套法规，欧陆分析推出了“动物食品预防性控制措施”培训。由通过FSPCA认可的培训讲师(Lead Instructor) Mr. Gary Smith进行全英文的授课。参加并顺利完成培训的人员可以拿到美国FDA认可的食品安全预防控制联盟(FSPCA)培训证书。

US Food and Drug Administration (FDA) published Food Safety Modernization Act (FSMA) final rule for Current Good Manufacturing Practice (cGMP), Hazard Analysis and Risk-based Preventive Controls for Human Food (21 CFR, Part 117) in September 2015. The rule requires “Preventive Controls Qualified Individual” to establish Food Safety Plan. Companies export to the U.S. should meet this rule before September 19, 2017

“Preventive Controls for Animal Food Rule” Training Course, published by FSPCA, has been accepted by FDA. According to the requirements of the FSMA regulations, staff who establish the implementation of food safety plan in food enterprise and and third party certification auditors must attend training courses taught by teachers who have got the teaching qualification from FSPCA and get the certificate.

Eurofins now releases Training Course of Preventive Controls for Animal Food to help US exported food manufacturing plants to better understand this rule. The English version training course will be provided by Mr. Gary Smith, who is Lead Instructor recognized by FSPCA. The participators who successfully complete the training course will get the US FDA recognized training certificate from FSPCA.



# AGENDA 议程

TIME 时间	Wednesday, December 14 <sup>th</sup> 星期三12月14日
9:00 - 10:00	企业简介及自我介绍 讲师自我介绍
	<b>CHAPTER 1 REGULATORY OVERVIEW AND INTRODUCTION TO THE RULE</b> 第一章 法规回顾及介绍
10:00 - 10:45	<b>CHAPTER 2 CURRENT GOOD MANUFACTURING PRACTICE</b> 第二章 良好操作规范
10:45 - 11:00	Tea Break 茶歇
11:00 - 12:00	<b>CHAPTER 2 CURRENT GOOD MANUFACTURING PRACTICE</b> 第二章 良好操作规范
12:00 - 13:00	Lunch Break 餐
13:00 - 15:00	<b>CHAPTER 3 ANIMAL FOOD SAFETY HAZARDS</b> 第三章 动物食品安全危害
15:00 - 15:15	Tea Break 茶歇
15:15 - 17:30	<b>CHAPTER 4 OVERVIEW OF THE FOOD SAFETY PLAN</b> 第四章 食品安全计划总览
TIME 时间	Thursday, December 15 <sup>th</sup> 星期四12月15日
9:00 - 10:45	<b>CHAPTER 5 HAZARD ANALYSIS AND PREVENTIVE CONTROLS DETERMINATION</b> 第五章 危害分析及预防控制措施
10:45 - 11:00	Tea Break 茶歇
11:00 - 12:00	<b>REQUIRED PREVENTIVE CONTROL MANAGEMENT COMPONENTS</b> <b>CHAPTER 6</b> 第六章 预防控制管理要求的内容
12:00 - 13:00	Lunch Break 餐
13:00 - 15:00	<b>CHAPTER 7 PROCESS PREVENTIVE CONTROLS</b> 第七章 过程的预防控制
15:00 - 15:15	Tea Break 茶歇
15:15 - 17:30	<b>CHAPTER 8 SANITATION CONTROLS</b> 第八章 卫生控制
TIME 时间	Friday, December 16 <sup>th</sup> 星期五12月16日
9:00 - 10:00	<b>CHAPTER 9 SUPPLY- CHAIN-APPLIED CONTROLS</b> 第九章 供应链应用控制
10:00 - 10:15	Tea Break 茶歇
10:15 - 12:00	<b>CHAPTER 10 RECALL PLAN</b> 第十章 召回计划
12:00 - 13:00	午餐
13:00 - 14:00	宠物食品 <b>FSMA</b> 模板讲解
14:00 - 15:00	考试

## ADDRESS 地址

培训地点：

欧陆分析青岛实验室（青岛市高新区河东路368号蓝色生物医药产业园1号楼）



# Eurofins China 2016 Training Course of Preventive Controls for Animal Food

## 欧陆分析中国诚挚的邀请您参加 2016 美国“动物食品预防性措施”培训

### Registration Form 参会回执表

(收到报名回执后 3 个工作日我们会发送付费通知, 请于 2016- 11 - 30 日之前确认付费!)

Company 公司名称				Participants Number 参加人数	
Address 地址					
Tel 电话				Zip Code 邮编	
Name 姓名	F/M 性别	Job Title 职务/职称	Mobile 手机	E-mail 电子邮件	
The person in charge of participants (Signature) 参会负责人 (电脑输入即可) :					
Date 日期:					
<b>Contact 联系方式</b>					
王老师					
Mobile 手机: 15318675976					
E-mail 电子邮件: fishery@foodmate.net					

本次会议为期三天, 中午免费提供工作餐, 其他食宿需自理。如需我们预订酒店, 请报名时提出, 我们统一预订。